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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo - Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština - Assembly 

__________________________________________________________________ 
  VIII Saziv 

  Jesenje zasedanje  

  Komisija za zdravstvo i socijalnu zaštitu 

  Sednica br. 99 

  Zgrada Skupštine, sala N-302 

  Priština, 12. septembar 2024. godine, u 9:00 časova 

 

ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Fatmire Kollçaku, Armend Zemaj, Labinotë Demi-Murtezi, Haxhi 

Avdyli,  Mirsad Shkreta, Burim Meta, Bekim Haxhiu, Shemsedin Dreshaj, Floretë Zejnullahu i  

Samra Ilijazi, članovi. 

 

Osoblje za podršku Komisiji: Shpresa Haxhijaj koordinator i Besim Haliti viši službenik 

/analista. 

 

Ostali prisutni: Violeta Salihu – Emini - KZSZ.   

 

Sednicom je predsedavala: Fatmire Kollçaku predsednica Komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 09.07.2024. godine; 

3. Razmatranje Nacrta plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine; 

4. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 09.07.2024. godine 

 

Zapisnik sa sednice održane  09.07.2024. godine usvojen je bez primedbi. 
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3. Razmatranje Nacrta plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine  

 

Fatmire Kollçaku, na početku je čestitala početak jesenjeg zasedanja. Što se tiče nacrta plana rada 

Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine, navela je da deo u kome je zakonodavna agenda 

izrađen je prema Zakonodavnom programu Vlade za 2024. godinu, dok deo praćenja dva zakona 

koja su bila u Plan rada za prolećno zasedanje, preneti su na jesenje zasedanje, jer njihovo praćenje 

još nije završeno, kao što je nadzor nad sprovođenjem Zakona o komorama zdravstvenih radnika 

i Zakona o društvenim preduzećima. Ovim planom rada su predviđene posete na terenu i 

izveštavanja ministara u Komisiji, možete predložiti nešto ukoliko smatrate da nije uključeno.   

 

Bekim Haxhiu, naveo je da na poslednjoj sednici koju smo imali 9. jula, predložio sam da se 

tokom jula pozove ministar zdravlja, pre kraja prolećnog zasedanja, u vezi sa opštim zdravstvenim 

pitanjima zemlje, ali pošto nismo održali sednicu u julu mesecu, onda predlažem da se pozove za 

mesec septembar. Što se tiče praćenja Zakona o komorama zdravstvenih radnika, gde sam ja 

predsedavajući radne grupe, nadzor je završen, sada je ostalo samo da se pripremi konačni izveštaj 

sa preporukama, pa ćemo ga razmotriti u Komisiji. U vezi plana rada Komisije za jesenje zasedanje 

2024. godine, naveo je da su, kako znamo, neki od nacrta zakona bili predviđeni u Zakonodavnom 

programu Vlade za 2024. godinu, da se dostave u junu, ali još uvek nisu dostavljeni. Četvrta je 

godina a još uvek nemamo Zdravstvenu strategiju, jer ne može se upravljati zdravljem zemlje bez 

strategije.              

 

Armend Zemaj, naveo je plan rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine dobrodošao je što 

se tiče dela zakonodavne agende, zasnovan je na Zakonodavnom programu Vlade za 2024. godinu, 

ali sada smo na kraju ovog saziva, a raspuštanje Skupštine mora da se desi u decembru, tako da je 

ovaj plan teško izvodljiv. Što se tiče zakonodavne strategije, naš rad kao Funkcionalne Komisije 

zavisi od nacrta zakona koje će Vlada dostaviti. Bilo bi dobro da ministar zdravlja izveštava u 

Komisiji koje će od ovih nacrta zakona koji su predviđeni ovogodišnjim zakonodavnim 

programom dostaviti na razmatranje, jer je veoma kratko vreme za usvajanje svih ovih nacrta 

zakona.         

 

Shemsedin Dreshaj, rekao je da prethodnim planom rada za prolećno zasedanje koje je 

zaključeno, nije dostavljen nijedan nacrt zakona koji je predviđen Zakonodavnim programom 

Vlade za 2024. godinu. Sada, što se tiče plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine, 

kod dela zakonodavne agende je vrlo teško završiti u okviru ovog zasedanja. Kroz ovaj 

četvorogodišnji saziv čekali smo da Vlada i ministar zdravlja dostave bar 3 bazična zakona koji 

regulišu veći deo zdravstvenog sistema, ali ih nisu dostavili tokom ovih četiri godina, sada na kraju 

ovog vladajućeg mandata, nemoguće je da se za tako kratak period koji je ostao ispuni ovaj 

zakonodavni program za ovu godinu.           

 

Haxhi Avdyli, rekao je da je plan rada za ovu godinu preopterećen, jer smo i na kraju saziva, stoga 

ukoliko se dostave nacrti zakona predviđeni Zakonodavnim programom Vlade za 2024. godinu, 

onda nas čeka veoma veliki posao.  Svi zakoni su važni za zdravlje zemlje, da su svi ovi nacrti 

zakona predviđeni zakonodavnom agendom dostavljeni na početku ovog saziva, bilo bi mnogo 

bolje, ali nedostatak Zdravstvene strategije je hendikep za čitav naš zdravstveni sistem, da je ova 

strategija bila usvojena, onda bi orijentacija bila lakša kuda ćemo voditi zdravlje zemlje. Zahtevam  
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da kao komisija damo sve od sebe da završimo ovu zakonodavnu agendu, da barem usvojimo 

Nacrt zakona o zdravstvenom osiguranju i Zakon o zdravstvu.     

3. Razmatranje nacrta plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine  

Mirsad Shkreta, opisao je plan rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine ambicioznim. 

On je istakao da je za realizaciju ovog plana potrebno više vremena, jer je preostali period ovog 

saziva ograničen. Međutim, obećao je da će se truditi da to što više ispune. Što se tiče zakonodavne 

agende, Shkreta je istakao da su od početka ovog saziva i većina i opozicija insistirali da se nacrti 

zakona predviđeni Zakonodavnim programom Vlade dostave što je pre moguće. On je pozdravio 

dostavljanje Nacrta zakona o obaveznom zdravstvenom osiguranju, ali je istakao da je neophodno 

da se ovaj zakon sprovodi.  

Labinotë Demi-Murtezi, zahtevala je da Komisija bude aktivna u realizaciji plana rada za jesenje 

zasedanje 2024. godine, ističući da je vreme vrlo ograničeno. Ona je izrazila spremnost da sarađuje 

sa svim državnim institucijama na unapređenju procesa za dobrobit građana. 

Floretë Zejnullahu, naglasila je da zadaci koji su trebali da se vrše tokom četiri godine mandata 

Vlade sada se ne mogu realizovati u preostala tri meseca saziva. Ona je izrazila zabrinutost u vezi  

dostavljanja Nacrta zakona o obaveznom zdravstvenom osiguranju, jer je nemoguće isti tretirati 

pravedno zbog procedura Poslovnika Skupštine. 

Burim Meta, predložio je da Ministarstvo zdravlja dostavi Nacrt zakona o mentalnom zdravlju, 

koji je predviđen Zakonodavnim programom za 2024. godinu i trebao je da bude razmatran u 

Skupštini 25.06.2024. godine. Takođe je zahtevao da se dostavi Nacrt zakona o transplantaciji 

organa i Zakon o narkotičnim lekovima, ističući njihov značaj za građane, posebno zbog povećanja 

upotrebe narkotika među mladima. 

Bekim Haxhiu, u vezi sa Nacrtom zakona o transplantaciji organa, predložio je da Komisija 

preuzme inicijativu za njegovu izradu, jer ga Vlada nema u zakonodavnoj agendi. 

Fatmire Kollçaku, zahtevala je da se Plan rada Komisije za jesenje zasedanje 2024. godine 

usvoji u sadašnjem obliku, ističući da se predlozi za dopunu mogu dati naknadno, jer je plan 

dinamičan. 

Nakon rasprave, Komisija je jednoglasno usvojila Plan rada za jesenje zasedanje 2024. godine. 

Fatmire Kollçaku,  predložila je da se naredna sednica Komisije održi 24.9.2024. godine, radi 

razmatranja Nacrta zakona o obaveznom zdravstvenom osiguranju, koji je već dostavljen 

poslanicima i Komisija je zadužena da kao funkcionalna komisija isti razmotri.   

 

Komisija se saglasila sa ovim predlogom predsednice. 

 

 

 

 



4 

 

4. Razno  

 

Sednica je završena u 10:00 časova. 

 

Pripremilo: Osoblje za podršku Komisiji .                                             Fatmire Kollçaku, 

 

                                                                                                                  Predsednica Komisije  

                                                                                                                  ___________________ 

 

                                                                                               

            

 

                                                                             

 


